


尊敬的用户：

         感谢您选购得胜X4 四通道无线接收主机，为了您能够更好的了解使用本产品，

建议您在使用前仔细阅读本说明书。

         若存在有疑问或者您有宝贵的建议，可通过拨打得胜官方服

务热线400 6828 333或使用微信扫描二维码关注得胜官方公众号

与我们联系。
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645 ~690 MHz(分段设计）



安全警示

          为避免电击、过高温度、着火、辐射、爆炸、机械危险以及使用不当等可

能造成的人身伤害或财产损失，使用本产品前，请仔细阅读并遵守以下事项：

1.  使用产品时请确认所连接设备与本产品功率是否匹 配以及合理调整音量大小，

      不要在超过产品功率及大音量下长时间使用，以免造成产品异常和耳朵听力

      损伤；

2.  使用中若发现有异常（如冒烟、异味等），请立即关闭电源开关并拔掉电源

      插头，然后将产品送经销商检修；

3.  若产品需要使用可拆装电池时，严禁使用外壳绝缘材料破损的电池；请不要

      为非充电电池充电；

4.  废弃电池需放入指定的分类垃圾桶，不可作为儿童玩具或直接丢弃，以免造

      成安全隐患或影响环境；

5.  本产品及附件都应放置在室内干燥通风处，勿长期存放在潮湿、灰尘多的环

      境，使用中避免靠近裸露火源、碰到液体物质、雨淋、产品进水、过度碰撞、

      抛掷、振动本机及覆盖通风孔，以免损坏其功能；

6.  若产品需要固定于墙壁或天花板上时，请确保固定到位，防止因固定强度不

      足导致产品发生跌落危险；

7.  使用该产品时需遵守相关安全规定，法律法规明确禁止使用场合请勿使用本

      机，以免导致意外事故；

8.  请不要自行拆机改装或维修，以防止出现人身伤害，如有问题或服务需求请

      联系当地经销商跟进处理。
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环保说明



~

Preface
Dear Customer, 

Thank you for purchasing Takstar X4   4 channel  wireless  receiver  conference microphone. Please read the 

user manual carefully before operation and keep it for reference in future. If you have any question or sugges-

tion, please contact our local dealer.
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645~690 MHz(Frequency band)
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To avoid electric shock, over temperature, catching fire, explosion, mechanical risk 

and hurt or property loss caused by improper use, please read the following items 

carefully before operation: 

1.  Before operation, make sure that this system power matches with that of   the 

connected equipment. Adjust the volume to proper level during   operation. Do not 

operate at high volume level to avoid hearing loss. 

2.  If abnormal phenomenon (smoke, abnormal smell) happens, please turn  off  the 

power switch and disconnect the power plug with power socket,   and send the 

product to local dealer for maintenance. 

3.  Using battery of broken insulation material is forbidden to avoid short   circuit. Please 

do not charge the non-rechargeable battery.  

4.  Put the waste battery into classification dustbin rather than used as toy  by children 

or discarded directly to avoid potential danger or affecting   the environment. 

5. The product and accessories should be put in dry and ventilated place   rather than 

humid or dusty environment. Prevent the product from fire,   liquid, rain, water, 

over-colliding, throwing, vibrating, vent hole covered   to avoid function destroyed.

6.  When the product needs to be installed on wall or ceiling, please fix it  tightly to avoid 

dropping risk.

7.  Please abide by safety rules during operation. Do not use the product in  the place 

prohibited by regulation or law to avoid accident.

8.  Do not disassemble or repair the product by yourself to avoid hurt. If you  have 

question or need service, please contact the local dealer. 

Cautions
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